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Jednotka se dostala po klidném období zpět do zápřahu.

  

V minulém čísle jsme si lehce postěžovali, jak je letošní rok zatím klidný, a současné období
obzvlášť. A jak to tak bývá, vzpomínané se brzy změní v realitu. To se tak stalo i nám. Postupně
jsme se tak dostali do otáček při likvidaci hmyzu. Celkem jsme za měsíc červenec měli tři
takové zásahy. Jelikož nejsme žádní vybíječi hmyzu, zásah pečlivě zvažujeme. I vy tak uvažte,
zda nedáte přírodě kousek místa k životu, a zda vás přítomnost obtížného hmyzu opravdu
ohrožuje. Svou roli sehrálo, jak to tak bývá, i počasí. Stačila k tomu rychlá bouřka během
červencového odpoledne. Následně jsme zaznamenali dva výjezdy. V obou případech šlo o
spadlé větve či stromy. Oba se staly v Ludgeřovicích blízko sebe, v oblasti mostu přes ul.
Vrabloveckou. Situace byla vždy vyřešena pomocí motorových pil. Vzhledem k tomu, že jen ze
stromů spadl také do silnice I/56, přišli na řadu také košťata a lopaty pro pořádný úklid této
frekventované silnice. Naštěstí alespoň čerpadla na vodu zůstala ten den nevyužita. Následně
jsme ještě občance v nouzi zapůjčili vysoušeč zdiva, kdy jí zateklo přes střechu domu. S
nástupem měsíce srpna se pak ozval náš úhlavní nepřítel. Nejprve jsme vyjeli do sousedních
Petřkovic, kde byl ohlášen kouř z patra rodinného domu. Následně jsme zasahovali také při
nočním výjezdu. Byl ohlášen požár v místní průmyslové výrobě. Ten se naštěstí nepotvrdil, a
tak jednotky provedly pouze detailní průzkum místností. Je třeba si být jistý, než člověk vydá
povel k odjezdu. Posledním ohlášeným požárem pak byl kouř z lesa. Ten byl zpozorován na
zkratce mezi Vrablovcem a Malánkami. I tento večerní výjezd byl však přehodnocen na planý
poplach, protože oheň na místě sice byl, ale pod kontrolou. Přejme si tak alespoň klid při
letošních žních.
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